
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 24/2000 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 615/2000 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Απόρριψη αίτησης Σοφίας Κελεπούρη για 
παραχώρηση κατεχόμενης κοινόχρηστης 
δημοτικής έκτασης. 

 
       Σήμερα 11 Δεκεμβρίου του έτους 2000 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 15:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 55, ύστερα από την με 
ημερομηνία 7-12-2000 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους 
Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα 
άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 33 μελών βρέθηκαν παρόντα 25 μέλη. 
          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  

                                                                                                   Πάρεδροι 
1. Μ. Ποτουρίδης Σ. Γεωργιάδης ------------ 
2. Ι. Κουρουζίδης Α. Κεσίδης  
3. Δ. Ταχματζίδης Β. Γιαννουλάκης  
4. Μ. Γαβρίδης Λ. Τσαβδαρίδης  
5. Κ. Πουλασουχίδης Ε. Σοφιανίδης  
6. K. Aσλάνογλου Ε. Λευκοπούλου  
7. Α. Δελαβερίδης Γ. Μανακούλης Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Δ.  Πέτκος Π. Αγαθαγγελίδης Πάρεδροι 
9. Κ. Κόλβατζης   Χ. Μουτσιόπουλος 

10. Ε.  Λελεκάκης    
11. Κ. Γκαβαϊσές    
12. Κ.  Βαφείδης    
13. Γ. Ουρσουζίδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 603/2000 

απόφασης αποχώρησε ο κ. Π. Πιτούλιας. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 604/2000 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Μ. Γαβρίδης.  
3) Κατά τη   συζήτηση   της υπ’   αριθ.  605/2000 απόφασης 
αποχώρησαν   οι   κ.  κ.  Ν.  Χαμαλής,  Σ. Παναγιωτίδης, Θ. 
Σιδηρόπουλος. 
4) Κατά   τη  συζήτηση της  υπ’ αριθ.  607/2000  απόφασης 

14. Ν. Χαμαλής 
15. Ι.  Τριανταφυλλίδης 
16. Π. Πιτούλιας 
17. M. Σουμελίδης 
18. Α. Ταραλάς 
19. Χ.  Σκουμπόπουλος 
20. Χ. Γεωργιάδης αποχώρησαν οι κ.κ. Μ. Ποτουρίδης, Κ. Κόλβατζης, Γ. 

Ουρσουζίδης.  
5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 611/2000 απόφασης 
προσήλθαν οι κ.κ. Μ. Ποτουρίδης, Γ. Ουρσουζίδης και 
αποχώρησε ο κ. Ι. Ακριβόπουλος. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 646/2000 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Ι. Κουρουζίδης, Α. Δελαβερίδης.  

21. Σ.  Παναγιωτίδης 
22. Θ.  Σιδηρόπουλος 
23. Ι. Ακριβόπουλος 
24. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή 
25. Ε. Κουκουρδής 

   
 



Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 11ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου την από 8-12-2000 εισήγηση της επιτροπής τεχνικών 
του Δ.Σ. με την οποία αυτή εισηγείται ομόφωνα την απόρριψη της αίτησης γιατί είναι 
εκπρόθεσμη και η εν λόγω έκταση είναι δασική. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
 Κελεπούρης Νικόλαος:Το κτίσμα ήταν του παππού μου. Ήρθε στην 
κυριότητα της μητέρας μου με  διαθήκη. Η αίτηση έγινε μετά την αποβίωση του 
παππού. Το καλλιεργώ  εγώ και γι΄αυτό η αίτηση είναι εκπρόθεσμη. 

Πουλασουχίδης : Πότε έγινε η αποδοχή κληρονομιάς; 
Κελεπούρης : Το 1995. 
Πρόεδρος : Είναι δασική έκταση; 
Λελεκάκης : Έχουμε απάντηση του Δασαρχείου, στις 16-4-1998 ότι είναι 

εντός ρέματος και είναι δασική έκταση. Δεν είναι δυνατή η παραχώρηση. 
Σκουμπόπουλος :Τμήμα αυτής; 
Λελεκάκης : Είναι συνέχεια ιδιοκτησίας αλλά εμπίπτει στην περιοχή που έχει 

χαρακτηρισμό ως δασική. Στην επιτροπή, εάν είναι δασική, λέμε αναβολή και στις 
εκπρόθεσμες απορρίπτουμε. 

Δήμαρχος :Εάν είναι δασική έκταση, δεν γίνονται συμβόλαια, διότι 
απαγορεύονται οι αγοραπωλησίες σε δασικές εκτάσεις. Εάν είναι εμπρόθεσμη η 
αίτηση, πρέπει να απορριφθεί διότι είναι και δασική. Εάν την αποχαρακτηρίσει ο 
δημότης κινούμενος από το δασαρχείο, μπορεί να επανέλθει, αλλά και πάλι θα 
απορριφθεί, διότι είναι δασική έκταση. 

Σκουμπόπουλος : Να αναβληθεί. Να επεξεργαστεί το θέμα από την υπηρεσία. 
Πρόεδρος: Ποιοί συμφωνούν με την αναβολή του θέματος; 
Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 4 σύμβουλοι: 

Χ. Σκουμπόπουλος, Χ. Γεωργιάδης, Μ. Τσαμήτρου – Καραχατζή, Ε. Κουκουρδής. 
  Πρόεδρος :Ποιοί να συζητηθεί τώρα; 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 14 σύμβουλοι: 
Μ. Ποτουρίδης, Ι. Κουρουζίδης, Δ. Ταχματζίδης, Κ. Πουλασουχίδης, Κ. 
Ασλάνογλου, Α. Δελαβερίδης, Δ. Πέτκος, Ε. Λελεκάκης, Κ. Γκαβαισές, Γ. 
Ουρσουζίδης, Λ. Τάκης, Ι. Τριανταφυλλίδης, Μ. Σουμελίδης, Α. Ταραλάς. 

Πρόεδρος: Κατά Πλειοψηφία αποφασίζουμε τώρα. Ποιοί συνάδελφοι 
υπερψηφίζουν την πρόταση της επιτροπής; 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 13 σύμβουλοι: 
Μ. Ποτουρίδης, Ι. Κουρουζίδης, Δ. Ταχματζίδης, Κ. Πουλασουχίδης, Κ. 
Ασλάνογλου, Α. Δελαβερίδης, Δ. Πέτκος, Ε. Λελεκάκης, Κ. Γκαβαισές, Γ. 
Ουρσουζίδης, , Ι. Τριανταφυλλίδης, Μ. Σουμελίδης, Α. Ταραλάς. 
 Πρόεδρος :Ποιοι συμφωνούν να επανέλθει με εισήγηση της υπηρεσίας; 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 4 σύμβουλοι: 
Χ. Σκουμπόπουλος, Χ. Γεωργιάδης, Μ. Τσαμήτρου – Καραχατζή, Ε. Κουκουρδής. 
  Πρόεδρος :Λευκά; 
 Λευκή ψήφο έδωσε ο σύμβουλος Λ.Τάκης. 
  Κελεπούρης Στέργιος :Γιατί δεν μας παραχωρείτε την έκταση; 
  Δήμαρχος :Μόνο εάν αποχαρακτηριστεί η έκταση με ενέργειές σας προς το 
δασαρχείο, μπορεί να επιληφθεί το Δ.Σ και να την χρεώσει ή όχι. 

Σκουμπόπουλος :Τα θέματα δεν είναι επεξεργασμένα. 
Δήμαρχος :Παλαιότερα δεν χρειαζόταν βεβαίωση από το δασαρχείο. 

 Το Δ.Σ. μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Τη σχετική αίτηση που υπάρχει στο φάκελο της Σοφίας Κελεπούρη με την οποία 
ζητάει την παραχώρηση κατεχόμενης κοιν/στης δημοτικής έκτασης. 



2.- Την από 8-12-00 εισήγηση της επιτροπής Τεχνικών του Δ.Σ. 
3.- Ότι όπως προκύπτει από τα στοιχεία που υπάρχουν στον φάκελο η αίτηση είναι 
εκπρόθεσμη. 
4.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
5.- Τις διατάξεις της παρ. 1 του αρ. 15 του Ν. 2130/93. 
 

Αποφασίζει  Κατά  Πλειοψηφία 
 

Απορρίπτει τη σχετική αίτηση, της Σοφίας Κελεπούρη, που υπάρχει 
συνημμένη στο φάκελό της, για παραχώρηση κατεχόμενης κοιν/στης δημοτικής 
έκτασης γιατί είναι εκπρόθεσμη και η εν λόγω έκταση είναι δασική. 

Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό    615/ 2000 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
 Μ. Ποτουρίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 I.  Kουρουζίδης Χ. Γεωργιάδης 

 Δ.  Ταχματζίδης Σ. Παναγιωτίδης 
ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Μ. Γαβρίδης Θ. Σιδηρόπουλος 

 Κ.  Πουλασουχίδης Ι.  Ακριβόπουλος 
 Α. Δελαβερίδης Μ.  Τσαμήτρου-Καραχατζή 
 Δ.  Πέτκος Ε. Κουκουρδής 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Κ. Κόλβατζης   
 Ε. Λελεκάκης   
 Κ. Γκαβαϊσές   

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ  ΤΑΡΑΛΑΣ Κ. Βαφείδης   
 Γ. Ουρσουζίδης   
 Ν.  Χαμαλής   
 Ι. Τριανταφυλλίδης   
 Π.  Πιτούλιας   
 Μ. Σουμελίδης   
     
  ΔΗΜΑΡΧ. ΠΑΡΕΔΡΟΣ   
 Χ. Μουτσιόπουλος   

 
Ακριβές απόσπασμα 

Βέροια  5-1-2001 
Ο Δήμαρχος 

 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
  
 


